المستفلص:-

في هذا المشروع سوف يتم تشغيل دائرة انزار الإسعاف وتتمثل هذه الدائرة في نقطتين رئيسيتين وهما الصوت و الضوء ويمثلان لب الموضوع المذكور أعلاه.

حيث يتم التوصل الى الصوت عن طريق المؤقت555 وذلك بتوليد إشارات ترددية يتم التحكم بها عن طريق المقاومات المتغيرة.

إما بالنسبة للضوء سوف يتم الحصول عليه عن طريق الترانزستورات والثنائيات الباعثة للضوء.

وبناءا على ما ذكر اعلاه سوف يتم الحصول على دائرة انزار الإسعاف يمكن الاستفادة منها في الناحية العملية.

Abstract:-

In this project will be run circuit alarm ambulance These are two key points in the circuit and the two sound and light and represent the heart of the .mentioned above

Where the sound is reached by the timer 555 by generating frequency signals are controlled by variable resistors

Either for the light will be obtained through .transistors and light-emitting diodes
Based on what was mentioned above will be obtained on the Department of alarm ambulance .could be used in practice